
Referat MØTE NR 9 skoleår 2023/24 FAU -  OLSVIK SKOLE 

Tidspunkt:  Mandag 27.05.2024 kl 19.00 - 21.00 
Sted:   Olsvik skole 

 

FAU-representanter tilstede: 

1A Gudrun  7A Kristian x 

1B Aleksander x 7B Steffen  

1C Anders  7C Øyvind x 

2A Sølvi x 8AB June x 

2B   8CD Paul Håkon  

2C Stian  8EF Cecilie/Gro x 

3A Hilde H x 9AB Eline x 

3B Tine  9CD Kristian O  

3C Line  9EF   

4A Einar 
 
William 

x 10AB Hogne  

4B x 10CD Ruben  

5A Lars x 10EF Margit x 

5B   10GH Helge  

6A Dan Kjetil  FAU leder Joachim x 

6B   Skole Rektor x 

6C Hilde R x    

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



SAKSLISTE : 

 

Sak Beskrivelse Saker, informasjon og vedtak 

1 Godkjenning av agenda Godkjent 

2 Kommentar til forrige referat Ingen kommentar 

3 Rektor informerer 
 

Innkalt til høringsmøte om skoleøkonomi med 
politikerne på førstkommnde torsdag. Snakke om 
rektorenes handlingsrom og hvorfor skolene går 
med underskudd med tanke på budsjettåret. Det 
handler om daglig drift og undervisningen, ikke om 
bygninger. Forklaring og forståelse for hva skolene 
og rektorene står i.  
Den største utgiften er lønn og overforbruk av 
vikarer. Setter inn ekstrapersoner for å sikre 
skolemiljøet. 12,3 % sykefravær, som er høyt, men 
ikke høyere enn i gjennomsnitt for skolene i 
kommunen. Bruker vikarbyrå. Etisk forpliktet til å 
bruke de samarbeidsavtalene Bergen kommune har. 
En annen utgift er oppgradering av pc’er. Modellene 
de fikk har vært av ulik kvalitet. 
 
Rektor håper på flere stikkontakter for å kunne 
tilrettelegge for en-til-en digitale enheter. 
 
Holder på å bygge BMX-banen. Gode 
tilbakemeldinger fra lærene om hvordan det har gått. 
Skolen blir invitert på HMS-møtene på byggeplassen 
på torsdagene. 
 
Ventilasjonen er på vei. Materialene ligger klart. Skal 
begynne i juni med et prøveprosjekt for å se hvordan 
de skal gjøre dette i løpet av fellesferien. Fremdrift i 
forhold til planene. Veldig bra at det er i gang. 
 
Førstetrinns foreldremøte: lite kull. Allerede fått inn 
foreldrerepresentanter til FAU for dette trinnet. 

6 Referat fra SU-møte 27.5. Skolemiljø: 
To undersøkelser: elevundersøkelsen og Olweus 
undersøkelsen. 
Elevundersøkelsen ligger åpent tilgjengelig på udir 
sine nettsider. Olweus undersøkelsen går mest på 
det psykososiale miljøet og mobbing. 379 elever 
deltatt. Fra 4.klasse og oppover. Høye svarprosent 
ift. mobbing både i timene og i friminuttene. 
Skolemiljøutvalget (SMU) har noen tiltak og verktøy 
de kan bruke. Trivelsvakter. Olweus 
Antimobbeprogram skal på plass igjen. 
 
Elevrådet: 
Elevrådet på mellomtrinnet er veldig fornøyd med 



hvordan disco’en gikk. 
Elevrådet på ungdomstrinnet synes skoleballet var 
vellykket. Veldig fornøyd med pynten og maten. 
 
Skolen vil styrke profesjonsfellesskap blant lærerne. 
 
Usikkert hvilke konsekvenser 
budsjettinnstramminger vil ha for skolen. 
Olsvik har opplevd at vi har fått mindre tildelt av det 
som kalles toppressurser. Denne ressursen er ment 
til å dekke skolens behov for å lage god 
spesialpedagogisk undervisning til enkelt elever. Nå 
må skolen dekke mye av dette gjennom den 
normale tildelingen.  
Men rektor er tydelig på at opplæringsloven trumfer 
kommunale budsjetter, og opplæringsloven blir 
relevant i tilfellet uforsvarlig læringsmiljø pga. 
manglende ressurser. 
 
SFO og skolekjøkken er pusset opp. 
 
FAU tok opp følgende saker:  

1. Sikkerhet rundt anleggsarbeidet. Gode 
tilbakemeldinger både fra utbygger og fra 
skolen. 

2. Økonomien. se over 
3. SFO blir også berørt av mindre penger. 

Grunnbemanningen blir det samme, men det 
vil igjen være topressursene det går ut over. 

 
SU gjorde et vedtak angående de som har redusert  
SFO-plass på langdager. De som har 60% har plass 
fra 9.00 - 14.30, det senere alternativet faller bort. 
Grunnen er at aktivitetstilbudet på langdager ble 
tidsmessig sterkt begrenset når noen begynner sent 
og andre slutter tidlig, pluss utfordringer med 
bemanningskabalen. 

7 Referat fra møte blant FAUer 
i Bergen Vest 23.5. 

Ønske om å ha et foreldremøte tilsvarende det som 
har funnet sted tidligere i vår i Bergen Sør og også i 
Åsane nå nylig. 
Ønske om mer kommunikasjon mellom FAUene i 
Bergen Vest fremover 

8 Økonomi NOK 11 185,84 på konto, pluss vi venter en refusjon 
fra skolen ifm. skoleballet 

9 17. mai: FAU sin rolle i 
fremtiden 

Veldig bra arrangement i år. Ble organisert av en 
komite av frivillige etter at Olsvikutvalget og FAU 
ikke fikk noen svar på forespørsel om hjelp og 
dermed avlyste sitt initiativ. Frivillige foreldre fra 4. 
og 5.klasse stilte til dugnad. Viser igjen at det er et 
behov for en 17.mai-feiring i Olsvik. 
 



Det største problemet de siste årene har vært å få 
på plass en 17.mai-komite. Etter pandemien har det 
utelukkende vært nødkomiteer etter varsel om mulig 
eller faktisk avlysning. Disse komitteene har gjort en 
glimrende jobb, men Olsvik trenger en bærekraftig 
måte å organisere dette på fremover. Å spørre om 
hjelp nytter ikke, vi trenger heller en automatisme for 
bemanning av komiteen, samt å kommunisere de 
ulike oppgavene og gjøremålene i komiteen bedre 
for å ufarliggjøre den. 
 
17.mai arrangementet er for barnefamilier i 
nærområdet og her er det naturlig at FAU tar mer 
ansvar enn som tidligere har vært praksis i Olsvik. 
 
Forslag til FAU og foreldrene sin rolle ift. 17.mai 
arrangementer fremover: 
“Foreldrerådet stiller med FAU-rep og vara i tillegg til 
klassekontaktene fra 4. og 5. trinn i 17.mai 
komiteen. Praksisen med at de øvrige foreldrene på 
4. og 5. trinn stiller til dugnad på selve dagen 
videreføres.” 
Forslaget blir enstemmig vedtatt. 

10 Rekruttering FAU skoleår 
2024/25 

Allerede tre foreldrekontakter for neste skoleårs 
1.trinn. Endelige FAU-medlemmer og vara’er må 
komme på plass når klassene på 1 trinn settes ila. 
høsten. 
Sittende FAU-representanter som slutter prøver å 
rekruttere sine etterfølgere allerede nå slik at FAU 
kan begynne neste skoleår effektivt i august. Det er 
dumt å måtte vente til foreldremøtene er 
gjennomført. Det skal være en representant pluss en 
vara fra hver klasse. Skolens kontor har blitt bedt om 
å sende ut melding til de klassene som mangler 
representanter i dag. 
 
Oppmøte fra de ulike klassene har variert mye, noen 
klasser har vært representert hele veien gjennom 
skoleåret, noen klasser aldri. Det er viktig AT hver 
klasse har representant og vara og AT en av de 
stiller i møtene. 

11 Nytt fra gruppene:  

Natteravn 
- Olsvik hadde ansvar 

for ravning 3. mai 
2024 

Veldig grei ravning med foreldre fra 7. og 10.trinn. 
19 stykker som stilte. Folk var fornøyd med nytt 
regime der det ravnes med bare 1 pulje som er 
ferdig innen kl 24. Ekstra kjekt at alle nå er fra 
samme skole og man går med bekjente fra eget 
nærmiljø. Det er fortsatt bevertning fra Peppes Pizza 

og coop      

 



Trafikk 
- befaring med 

områdesatsing og 
bymiljøetaten 22.5. 

- Gangbroen er vedtatt 
og har egen 
prosjektgruppe som 
også skal utrede de 
fem gjenværende 
broene i området. 
Bygge den gamle 
opp og erstatte de 
andre. Budsjettert i 
2025. FAU mener at 
dette er vesentlig at 
dette kommer på 
plass så fort som 
mulig ettersom det er 
skolevei. 

@befaring:  
-På utkikk etter enkle tiltak som kunne forbedre 
området, f.eks. skilting langs skoleveien. 
Hjertesonen har blitt krenket av biltrafikk stadig vekk, 
men ifm. anleggsarbeidet er innkjøringen nå stengt. 
Det vurderes å innføre stengning av portene med 
nøkkel ved skoleslutt etter anleggsfasen er over. 
FAU støtter dette. 
-FAU spilte inn at kommunen burde ta noe ansvar 
for vedlikehold av trappesnarveien mellom Leirvik og 
Olsvikfjellet ifm. med krattrydding og strøing om 
vinteren. 
 
 

Arrangement 
- årshjul og oppskrift 
- ettermiddagsaktivitete

r høsten 2024 

FAU har søkt om midler fra kommunens 
nærmiljøpakke til en serie med 
ettermiddagektiviteter til høsten. Søknaden omfatter 
ulike aktiviteter for ungdoms-, mellom-, og 
barnetrinnet. Rektor har søkt om ekstra tilsyn på 
skolen ifm det. Mer info kommer når vi vet utfallet på 
søknaden. 

Skolemiljø 
-  

Ingen punkter 

12 Neste FAU-møte 26.8.2024 (første møte for skoleåret 2024/25, 
møtekalenderen for neste skoleår settes da) 
 

 


